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Møtereferat 

01.09.2020 

Tidspunkt 

Styremøtet i Nes JFF ble avholdt kl.18.00 den 01.09.2020 på Røde kors huset. 

Til stede 

Erling Brekke, Tor Dalevold, Ove Corneliussen og Kåre Peder Rasmushaugen. 

Ikke til stede 

Cecilie Næss, Sverre Hamre, Torbjørn Erntzen, og Irene Hagen 

Godkjenning av innkalling 

Ingen kommentarer til innkallingen. Sakslisten er: 1. Årsmelding 2020, 2. 

Prosjekt Todalen oppdatering, 3. Oppdatering/status jakt i våre terreng, 4. 

eventuelt. 

 

Sak 34/20 Årsmelding 2020 

- Etter beskjed fra Leder bes alle gruppeledere skrive sin årsberetning slik som 

tidligere. Vil bli tatt opp igjen på siste styremøte i midten av Desember 

- Det etterlyses av kasserer at melding til alle gruppeledere må sendes ut om 

innmelding av økonomi m.m. 

Sak 35/20 Prosjekt Todalshytta 

- Badehytta står på plass trenger litt oppretting og småarbeid og maling. 

- Veien er rettet opp litt og bør gruses opp. 

- Rekkverket bør fikses, og utelampe må skaffes. 

- Gesimsen er ikke helt ferdig 

- Ryddet og rensket rundt på tomten, og kløvd og stablet ved. 

- Laget til sitteplass ute. 

Sak 36/20 Status Jakt i Nes JFF terreng 

- Jaktkortpriser er ønskelig og regulerer igjen slik at eventuelle skjevheter blir 

rett. Kåre Peder ønsker endring på rådyrkortet. Tor gjorde rede for hvordan 

dette er per i dag. 

- Prisene må justeres, slik at dette blir riktig per kort og rettferdig for alle. 

Prisene står slik for 2021 og utsettes til grunneigarlaget kommer med nye 

oppdaterte priser. 

- Jaktterreng: Storetoppen, Prestegårdsskogen (ca. Fra gamle huset til willy 

Jensen mot gol), Opplysningsvesnets fond (ute i påverudlia) er alle lite brukt. 

Disse må vi gjøre noe med.  
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Sak 37/20 Eventuelt 

- Utstyr på riflebanen, blinkmateriellet er dårlig og må gjøres noe skikkelig 

oppgradering/service med. PC’er og skjermer skjermer bør byttes da de ikke 

virker optimalt. 

- Forslag om å leie ut Langevanshytta på åremål. Først gi tilbud til medlemmer, 

om ingen melder seg leie den ut til eksterne. 

- Flytte båten fra langevann til Trytetjern. Båten på Trytetjern er veldig 

populær. 

- Julemiddag og møte på Thon hotell, utgangspunktet 15.12.2020 kl. 18.00 – 

20.00 mat fra kl. 20.00 Erling sjekker om muligheter og bestiller. Erling 

kommer med tilbakemelding på satt tidspunkt. 

 

Møte hevet 

Møtet ble hevet kl.20.20 av møteleder Ove. Neste styremøte blir 15.12.20. 

Referert av: Ove Corneliussen 

  

 


